
 
Acta núm. 01/2021 de la sessió del Consell Municipal de Salut 
     
     
Caràcter:  Ordinari   
Convocatòria: 26 de gener 2021 
Lloc: Telemàtica  
Hora inici: 20:00h. 
Hora fi: 21:15h. 
     
 
Llista d'Assistents     
 
   
Presidència:     
 
Sr. Jordi Pujol Lozano, president del Consell Municipal de Salut.  
 
 
Vocals:     
 
1. Sr. Jordi Plaza Nualart, en representació del grup municipal de ERC.   
2. Sra. Laura Navarro Ceballos, en representació del grup municipal de Junts per Palau.  
3. Sra. Cristina Pérez Gómez, en representació del grup municipal del PSC.  
4. Sr. Juan Martinez Nieto, en representació del grup municipal de C’s. 
5. Sra. Nuria Solà Bujons, en representació del grup Municipal de Primàries.  
6. R.B.L. representant dels veterinaris amb consulta a la població 
7. J.A.I. vicepresident de Creu Roja Caldes-Palau-Sant Feliu i representant de la Creu 

Roja local.  
8. M.T.F. cap del servei i representant de Salut Pública – Vallès Occidental Est, Sub-

direcció Regional a Barcelona.  
9. E.F.L. representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes i 

inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 
10. R.L.S. representant dels metges amb consulta a la població. 
11. S.L.R. representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes i 

inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 
 
 
Secretària:    
 
L.P.R. tècnica de Salut Pública 
  
 
No han assistit a aquest acte: 

 
1. B. R. C. directora i representant del CAP Palau. 
2. B. P. J. treballadora social de l’Ajuntament i representant de serveis socials municipals 
3. L. J. M. adjunta a direcció i representant de l’Àrea Bàsica de Salut de Palau-solità i 

Plegamans.  
4. M. Ll. R.  representant de les entitats i/o associacions vinculades al món de la salut que 

poguessin existir a la població i que estiguin degudament inscrites al Registre Municipal 
d’Associacions i que ho hagin sol·licitat prèviament. 

5. D. L. B. representant dels farmacèutics amb oficina de farmàcia a la població. 
6. JL. M. D. com a persona de reconeguda vàlua personal en el camp de la salut. 
 



    
 
Ordre del dia     
 

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions ordinàries dels dies 14 de 
gener i del 27 d’octubre de 2020. 

2. Informacions relatives al pressupost 2021 i a les licitacions previstes per aquest 
any. 

3. Informacions relatives a la Covid-19 al municipi.  
4. Proposta d’estatuts amb les modificacions incorporades i consens d’aprovació 

pel Ple municipal. 
5. Informacions relatives al Trampeig de vespa velutina al municipi i retirada de nius 

durant el 2020. 
6. Informació del Procés participatiu del Pla de Salut Palau-solità i Plegamans 2020-2024. 
7. Informacions relatives a la campanya Entorns sense Fum. 
8. Propostes d’urgència. 
9. Suggeriments, precs i preguntes. 

 
   
Apertura:     
    
Comprovat el quòrum exigible i amb l’assistència la Presidència i la Secretaria quan són les 
20h del dia 26 de gener de 2021, el president declara oberta la sessió i passa a despatxar els 
assumptes previstos a l’Ordre del Dia.     
      
 
Desenvolupament de la sessió:     
    

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions ordinàries dels dies 14 de 
gener i del 27 d’octubre de 2020. 

El Sr. Jordi Pujol, comenta que no s’ha formulat cap esmena de l’acta del mes 
d’octubre i es dóna per aprovada, no obstant s’explica que el vídeo el tindrem en 
breu, per que hem tingut problemes per signar-lo.  
 

2. Informacions relatives al pressupost 2021 i a les licitacions previstes per aquest 
any. 

S’explica el pressupost de salut publica i sanitat pel 2020 i les licitacions que es 
duran a terme durant el 2021. Es mostra un document explicatiu del pressupost 
que es va aprovar on es mostra l’increment en algunes partides. P. ex. en relació 
a les colònies de gats, que ha augmentat la partida, es segueix treballant amb 
les protectores i entitats, per fer un projecte conjunt per optimitzar els recursos i 
agilitzar les esterilitzacions.  
 
 
 
 



 
 

 
 

 
 
 
L.P.R. explica les licitacions pel 2021. En relació al control de plagues, ja està 
tota la documentació a secretaria. En relació al contingut de la licitació és farà el 
mateix que es feia, els controls programat i incidències en edificis municipals i a 
via publica però s’augmentaran les accions: analítiques anuals als sorrals de les 
escoles, intensificació dels controls de mosquit tigre en els mesos de més 
proliferació, desinfeccions dels espais d´esbarjo de gossos i la gàbia de la policia 
local cada  45 dies i retirada de nius de velutina. A banda de la oferta econòmica, 
es proposa unes millores per part de les empreses que participen en petits 
arranjaments estructurals (tapar forats, esquerdes, col·locar borlets,...) i retirada 
de nius de velutina i trampeig de vespa velutina.  
 
 
 



Un altre licitació és la de recollies i acollides d’animals de companyia, que acaba 
l’any en curs però es proposa per dos anys.  
 
La Sra. Nuria Solà pregunta per la licitació de colònies de gats i en relació a 
aquest tema el Sr. Jordi Pujol comenta que seguim  treballant amb les protectores 
i persones del municipi per crear l’entitat i poder treballar de forma conjunta per 
optimitzar els recursos i agilitzar les esterilitzacions. 
 
La Sra. Cristina Pérez pregunta si els gats s’estan esterilitzant i si és així, si ho 
fa la protectora de Granollers i el Sr. Jordi Pujol comenta que si però amb la 
dificultat que hi ha pels desplaçaments per portar i recollir els gats a Granollers. 
Es voldria arribar acords amb els veterinaris de Palau però amb Granollers tenim 
bona relació i s’està fent el control. La voluntat és treballar amb tots, la protectora, 
l’entitat i veterinaris de Palau.  
 
El Sr. Joan Martínez Nieto pregunta si hi hauria cost afegit pel fet de tenir 
voluntaris i el Sr. Jordi Pujol comenta que si però com el cost que té el fet de fer-
ho amb la protectora.  
 
El Sr. Joan Martínez Nieto pregunta si els gats han de dur xip i el Sr. Jordi pujol 
comenta que els gats domèstics han d’estar xipats i censar en el municipi. L. P.R. 
comenta que la normativa diu que els animals de companyia, han d’anar xipats i 
estar censat i que animal de companyia és gat, gos i fura. El fet d’estar identificats 
ajuda per trobar al seu propietari.  
 
El Sr. Jordi Pujol pregunta si es pot sancionar al propietari d’un gats si s’escapa 
igual que es fa amb els gossos i Jordi Pujol explica que és fa el mateix.  
 
A principis de l’any següent finalitza la licitació del control i prevenció de 
legionel·la, i també es proposarà pròrroga.  
 
 
 

 
 

 



 
 

 
3. Informacions relatives a la Covid-19 al municipi.  
 

El Sr. Jordi Pujol explica la situació actual vers la pandèmia al municipi i es donen 
dades actualitzades a 26 de gener: 19 casos la ultima setmana, 24 casos els últims 
14 dies i en relació a les auto mostres PCR als centres educatius 3 positius de 
aprox. 200 mostres . 
 
Es continua fent les mesures i recomanacions que ens arriben de salut.  
 
Les escoles i diferents centres educatius de la població estan oberts, amb petits 
grups en confinament a l’escola Can Cladellas, l’Institut Ramon Casas i l’EB la 
Moixaina.  

 
 
La primera dosis de  vacunació a Residencial Palau ja està feta (84 residents i 41 
treballadors) i la segona està prevista pel proper dia 30 d´aquest mes.  
 
El 13 de gener es van vacuna els professionals del CAP Palau amb una primera 
dosis i pendent de la segona en 21 dies.  

 
 
 



E.F.L. pregunta quin protocol hi ha quan fan un cribratge i si hi ha  professors que 
donen positiu i si desprès de fer el confinament, li tornen a fer un altre prova abans 
de incorporar-se. Ho pregunta per un cas pròxim que, al reincorporar-se no han fet 
el test. L.P.R. comenta que els protocols són del Departament de Salut. L.P.R. 
informa i recorda que els protocols diuen que, si desprès de 10 dies, si els tres 
últims dies no hi ha símptomes, la persona es pot reincorporar a la normalitat. 
 
La Sra. Cristina Perez explica que en el seu centre de treball (Institut) també es 
donen casos de positius i, que tornen, no els hi fan cap prova.  
 
Pregunta com està el centre Castanyers, ja que les dades del centre Castanyers 
no estan a la web del Departament d’Ensenyament  si hi ha planificació de 
vacunació massiva a la població i si han demanat espais? Com funciona el tema 
de l’auto-mostra? les xifres de residencial Palau? Si es poden difondre les dades a 
les XXSS de l’Ajuntament? 
 
El Sr. Jordi Pujol comenta que demanarem les  dades del centre Castanyers i  
passarem la informació i en relació a demandes d’espais per vacunacions 
massives, no hem tingut peticions. En relació a residencial Palau no té dades de si 
s’ha vacunat a tothom.  

 
M.T.F. dona resposta a la qüestió dels PCR  i diu que, després d’un positiu i el 

pertinent confinament, no es repeteix el PCR i si els tres dies anterior a l’alta no 

existeix simptomatologia poden tornar-se a incorporar, excepte personal sanitari de 

alt risc, que si que els hi feien el PCR.  En quan a les vacunacions a la residència 

no les té però segurament el 100% no s’haurà completat per baixes de personal o 

casos positius, però qui havia donat el consentiment, s’ha fet. Qui ha rebut la 1a 

dosis se’ls donarà la 2a. Explica que les auto-mostres de PCR, en principi estan 

funcionant bé.  

 
4. Proposta d’estatuts amb les modificacions incorporades i consens d’aprovació 

pel Ple municipal. 
 

S’explica que el mes de desembre es va enviar la proposta d’estatuts als 
membres del Consell i se’ls demanava si tenien aportacions. El Sr. Jordi Pujol 
demana si els han mirat i, si els veuen bé, els podem elevar al Ple.  
 
La Sra. Nuria Solà ressalta que el format i presentació del document està millor 
i és més fàcil de seguir que el anterior tot i que a nivell de continguts no ha variat 
gaire. Fa un seguit d’aportacions en relació als membres/representants del 
consell, que s’han actualitzat. Comenta alguns canvis relatius de redacció del 
propi document.  
 
El Sr. Joan Martínez també posa de manifest que han comparat els dos estatus 
i ho veuen be.  
 
L.P.R. comenta que afegirà els canvis proposats i, el Sr. Jordi Pujol comenta que 
quan estigui redactat, es farà arribar als membres del Consell donant un mes per 
tal que el validin o facin les aportacions necessàries per tal d’elevar-lo al Ple 
municipal per a la seva aprovació. També s’explica que els primers punts estava 
en revisió per secretària. 
 
  



5. Informacions relatives al Trampeig de vespa velutina al municipi i retirada de nius 
durant el 2020. 
 
S’expliquen algunes característiques d´aquests nius i les diferents actuacions i 
dificultats en relació als nius que es detecten, com p. ex. els nius inaccessibles 
que es tracten però queden al seu lloc inactius. Es mostren imatges dels diferents 
nius que s’han detectat. 
 
 

    
 
 
Es Sr. Jordi Pujol dona dades de com ha anat el primer trampeig que s’ha fet al 
municipi.  

 
 
El Sr. Jordi Pujol explica que hi ha hi ha un projecte entre diputacions i el 
Departament de Medi Ambient per poder lluitar entre tots amb aquesta plaga 
invasora, respectant la vespa autòctona i les dades es van registrant al SITMUN.  
 
La Sra. Nuria Solà pregunta si el col·lectiu amic dels animals han fet alguna 
intervenció respecte aquest tema i el Sr. Jordi Pujol comenta que no.  
 
 
 
 
 



6. Informació del Procés participatiu del Pla de Salut Palau-solità i Plegamans 2020-
2024. 

 

El Sr. Jordi Pujol posa en coneixement dels membres del Consell que en breu es 
farà el procés participatiu i es mostres els cartells amb els que s’està treballant. 
S’exposa que el retard en l’elaboració del Pla i el format del procés participatiu 
està supeditat a la pandèmia.  
 
 

7. Informacions relatives a la campanya Entorns sense Fum. 
 

S’exposa que, arrel de la moció aprovada pel Ple s’estan duent a terme un seguit 
d’actuacions a fi de protegir la salut i la prevenció envers el fum del tabac, 
sobretot per al col·lectiu d’infants i joves. S’informa que s’ampliaran els espais 
on es posaran cartells per continuar amb la campanya. 
 
La Sra. Nuria Solà pregunta si tenim dades de l’efectivitat d´aquesta campanya, 
si l’hàbit de fumar ha disminuït o no? 
 
M.T.F. explica que l’objectiu d’aquesta campanya és preventiu i el fet de si han 
disminuït els fumadors o no, segurament ha disminuït però no es disposa de 
dades concretes, però és evident que cada vegada hi ha menys gent fumadora.  
 
L.P.R. comenta que ara quan es va fer el Pla de prevenció de drogues i veient 
totes les enquestes de salut, en relació al hàbit tabàquic les dades de Palau 
respecte Catalunya són força semblants. El projecte Entorn sense Fum és un 
projecte per prevenció el consum de tabac i model que es pot donar als infants 
(mestres, monitors, pares). També es treballa a nivell de centres escolars la 
prevenció de tabac des de 5è de primària amb el concurs d‘escriptura que es fa 
amb el CAP, els tallers experimentals a 6è de primària i en un format més taller 
a 1r de l’ESO, que complementa tot el que es va treballant.  
 
Aprofitem amb l´ampliació de espais per la pandèmia per ampliar els espais 
sense fum. 
 
 

8. Propostes d’urgència. 
 

El Sr. Jordi Pujol comenta que no hi ha propostes d’urgències.  
 
L.P.R. demana disculpes per no haver enviat la vídeo-acta anterior com a 
conseqüència de les dificultats del programa i la novetat de la situació i informa que 
s’enviarà l’enllaç durant la setmana.  
 
 

9. Suggeriments, precs i preguntes. 
 
El Sr. Jordi Pujol Lozano comenta que no hi ha propostes d’urgència. 

 

 
 
 



Quan son les 21:15h. el President aixeca la sessió davant meu, la secretària del Consell, 
que estenc aquesta acta. 

   
   

     
    

Vist i plau     
La secretària del Consell    President/a del Consell     
    
 
 
 
Palau-solità i Plegamans, data de la signatura electrònica.  
 

Diligència de segell d'òrgan de secretaria: 

Aquest document és una còpia parcialment autèntica anonimitzada per al portal de 

transparència 
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